

## Announcements for 4-25-2021

2021 年 4 月 25 日報告事項

1. This week's prayer focus is to pray for those around us who are treated unjustly.  
本週禱告焦點：為我們當中受不公平對待的人禱告。
2. As we near 30 years in the sanctuary, we want to continue to be good stewards of the building that God has blessed us with. With that in mind, we are planning on replacing the carpets and painting the sanctuary as we look to continue to bring back more in-person activities. As we move through this process, more details will be shared.  
在這個崇拜廳敬拜近 30 年了，我們要繼續管理好神所賜的產業。為此，我們計劃更換崇拜廳的地毯，粉刷牆壁，期待恢復更多實體活動。更多詳情容後通知。
3. For those who want to be involved in, or feel called to, the ministry of missions, there is a missions workshop tonight on Zoom from 7-8:15PM. Please reach out to Ada Chow for the Zoom information.  
今晚 7-8:15 有在線宣教研討會，有意願或有負擔參與宣教事工的弟兄姐妹可找岑詠竹（Ada）姐妹獲取 Zoom 會議鏈接。
4. There will be a College/Post college year end BBQ held at Ada and Ming Yan Chow's house on May 8<sup>th</sup> as the fellowship group meets to wrap up a unique school year.  
5 月 8 日大學團契在周明恩和岑詠竹夫婦家裡舉行燒烤聚會，記念這一獨特學年的結束。
5. We will observe Holy Communion next Sunday, May 2nd. For brothers and sisters who worship with us virtually, please prepare a piece of cracker and a small cup of grape juice / wine to observe Holy Communion together.  
我們將於下主日 5 月 2 日守聖餐，參加在線敬拜的弟兄姐妹們請自行預備一小塊無酵餅和一小杯葡萄汁或葡萄酒，一起守聖餐。
6. Sermon speakers:  
下週講員

	May 2
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	五月二日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	何牧師